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Obecni według załączonej listy obecności - załączniki nr 1, 2, 3 do protokołu.  
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy, Pan Stanisław Malczyk, o godz. 15.15 otworzył sesję  
i po powitaniu radnych i zaproszonych gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15-tu radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób, stanowi sesję prawomocną do podejmowania uchwał.  
 
Ad. 2 
Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe porządek obrad dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Ochrona środowiska i problematyka górnicza w Gminie Ornontow ice. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budŜetu gminy na rok 2007, 
b) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Ornontowice, 
c) ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach 

gminnych  
w Ornontowicach, 

d) upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Gminy do przesłania 
oświadczeń lustracyjnych złoŜonych przez Skarbnika oraz Sekretarza 
Gminy Ornontowice do Biura Lustracyjnego Instytutu Pamięci 
Narodowej. 

10. Sprawy bieŜące.  
11. Interpelacje radnych. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie sesji. 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy akceptują porządek 
w treści, która została odczytana. Radny Zientek zaproponował zamianę kolejności 
punktów 5 i 6. Radni jednogłośnie zaakceptowali tę propozycję, wobec czego 
porządek obrad przyjął następującą formę: 
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
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5. Ochrona środowiska i problematyka górnicza w Gminie Ornontow ice. 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

� zmian budŜetu gminy na rok 2007, 
� przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Ornontowice, 
� ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach 

gminnych  
w Ornontowicach, 

� upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Gminy do przesłania 
oświadczeń lustracyjnych złoŜonych przez Skarbnika oraz Sekretarza 
Gminy Ornontowice do Biura Lustracyjnego Instytutu Pamięci 
Narodowej. 

10. Sprawy bieŜące.  
11. Interpelacje radnych. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie sesji. 

 
Przewodniczący Rady ponownie poddał porządek obrad pod głosowanie - porządek 
obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Podczas ostatniej sesji nie wpłynęła Ŝadna interpelacja. 
 
Ad. 5 
W tym miejscu Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Przewodniczącemu Komisji 
Ochrony Środowiska i Problematyki Górniczej, radnemu Piotrowi Szołtyskowi. Na 
wstępie Przewodniczący komisji branŜowej powitał zaproszonych na obrady gości 
i poprosił o wypowiedź Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej 
– Pana Arkadiusza Pamuła. Kierownik zapoznał radnych ze specyfiką 
funkcjonowania zakładu skupiając się głównie na tematyce dot. gospodarki 
komunalnej. Wspomniał równieŜ nt. oczyszczalni ścieków oraz składnicy odpadów 
segregowanych, która z dniem 1 maja br. ulegnie likwidacji. Kierownik oznajmił, Ŝe 
do dyspozycji mieszkańców pozostanie część związana z odbiorem masy zielonej –
Co do miejsca usytuowania zostanie podjęta dyskusja. Będzie to na pewno miejsce 
ogólnodostępne i oświetlone.  
 
W dalszej części głos zabrał Pan (fragment wycięty w związku z ochroną danych 
osobowych) z sekcji szkód górniczych KWK „Budryk” S.A. 
 
Zreferował on pokrótce najwaŜniejsze zagadnienia z zakresu: 
- gospodarki wodno-ściekowej, 
- emisji pyłów do powietrza, 
- gospodarki odpadami. 



 - 3 - 

 
Poruszył równieŜ tematy z zakresu szkód górniczych, informując, iŜ w 2006 roku 
wyremontowano 69 obiektów, wykonano 7 zabezpieczeń przed ujemnym wpływem 
eksploatacji górniczej, wykonywano remonty systemem gospodarczym, wypłacano 
odszkodowania. 
 
Przedstawił równieŜ harmonogram działań na 2007 rok - 13 obiektów do 
zabezpieczenia, 57 obiektów do remontu. Pan ........ oznajmił, Ŝe wszystkie sprawy 
związane z awariami są usuwane na bieŜąco. 
 
W tym miejscu głos zabrał Przewodniczący Rady, który: 
1. poprosił o informacje dot. problemu problemu z odwodnieniem posesji i pól na ul. 
Polnej, 
 
2. zainteresowany był przewidywaną eksploatacją spod terenu gminy w roku 
bieŜącym i w latach następnych; 
 
3. wspomniał o anonimach wpływających do Rady Gminy z prośbą o reakcję Rady 
na „świadome dewastowanie mienia gminy przez kopalnię” – w związku z 
powyŜszym prosi kopalnię o informacje czy takowe niszczenie mienia następuje. 
 
Odpowiedzi na powyŜsze udzielił Pan ......... 
 
Ad. 3 
Stwierdził, Ŝe do kopalni takie informacje nie wpływają, jeŜeli to nastąpi wówczas 
kopalnia się do tej kwestii ustosunkuje. Oznajmił, Ŝe wpływają natomiast pisma od 
konkretnej osoby (w toku dyskusji okazało się, Ŝe chodzi o jedną i tę samą osobę, o 
której wspominał Przewodniczący Rady). Pan ........ oznajmił, iŜ kopalnia funkcjonuje 
zgodnie z prawem, natomiast nadawca pisma ma wiele środków prawnych, którymi 
moŜe się posługiwać i taką teŜ odpowiedź z ramienia kopalni otrzymał.   
 
Ad. 2 
Co do kwestii wydobycia Pan ....... nadmienił, Ŝe kopalnia w odpowiednim czasie 
przedstawi Radzie Gminy do zaopiniowania plan ruchu na lata 2008-2010. 
 
Ad. 1 
Odnośnie problemów z odwodnieniem występujących na ul. Polnej Pan ....... 
zasugerował, iŜ są one skutkiem budowy wodociągu w tym rejonie w latach 1991-
1992. Wspomniał, Ŝe problemy trwają od 1999r. Wówczas kaŜdy budynek miał 
dokonany przegląd komisyjny (wraz z wywiadem z właścicielem budynku) a do stron 
zostały wysłane stosowne informacje. Do tej pory na kopalnię wpłynął tylko jeden 
wniosek w tym temacie od mieszkańca, który na własną rękę próbował sobie 
odwodnić budynek. 
 
W tym miejscu Przewodniczący Rady wyraził swoje zdziwienie faktem braku wpływu 
na kopalnię stosownych wniosków w temacie zawodnienia tego terenu, podkreślając, 
Ŝe do Urzędu takie pisma wpływają. 
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Następnie głos zabrał Wójt, który stanowczo zaprzeczył jakoby budowa wodociągu 
była powodem problemów z odwodnieniem na ul. Polnej. 
 
W związku z powyŜszym Wójt oznajmił, Ŝe Gmina niebawem zwróci się do kopalni  
o naprawienie szkody spowodowanej eksploatacją górniczą na docinku od ul. 
Dworcowej do posesji Państwa ................... RównieŜ Przewodniczący Rady poparł tę 
propozycję, aby wobec rozbieŜnych zdań w tym temacie zwrócono się  
z odpowiednim wnioskiem do kopalni w sprawie ul. Polnej. 
 
Wójt zwrócił się jednocześnie do przedstawicieli kopalni o podanie konkretnego 
terminu dot. złoŜenia do zaopiniowania planu ruchu na lata 2008-2010, poniewaŜ 
informacje te są niezbędne dla celów prowadzonej aktualizacji Strategii Rozwoju 
Gminy. InŜynier ......... odparł, iŜ zgodnie z przyjętymi zasadami kaŜdy plan ruchu jest 
przedstawiony do zaopiniowania do końca czerwca roku poprzedzającego. 
 
Radny Bijak zapytał o rejon prowadzenia eksploatacji. InŜ. ............. odparł, Ŝe 
wszystko zaleŜy od tego co nastąpi po otwarciu ściany CZ5, której eksploatacja 
została zatrzymana w listopadzie 2005r. 
 
Radny Bijak zainteresowany był takŜe wykorzystanie wód słonych. .......... odparł, Ŝe 
wody słone są wykorzystane w 10% a reszta jest przepompowywana do Zakładu 
Odsalania Wód do Dębieńska. Radny Bijak zainteresowany był jeszcze kwestią 
procentowego wykorzystania metanu. InŜ. ........ nie umiał na to pytanie odpowiedzieć 
z uwagi na brak danych. 
 
Z kolei radca prawny Stanisław Cichecki zadał następujące pytania: 

� ile wniosków wpłynęło w kwestii naprawy szkody górniczej, 
� jaki procent wniosków został załatwiony, czy wszystkie w drodze ugody, czy 

teŜ jakieś trafiły do sądu (jaki odsetek). 
 
InŜ. ....... oznajmił, Ŝe ogólnie z całego obszaru terenu eksploatacji wpłynęło ok. 205 
wniosków za 2006 rok, z tego 80% było pozytywnie załatwionych, reszta wniosków to 
bezpodstawne roszczenia. Dodał, Ŝe nie prowadzone są Ŝadne sprawy sądowe w tej 
chwili a z terenu gminy Ornontowice wszystkie sprawy załatwiano w formie ugody.  
 
Radny Szołtysek zainteresowany był koniecznością wpłacenia 10% wartości sprawy 
spornej, w przypadku wystąpienia na drogę sądową. InŜ. ....... odparł, Ŝe na dzień 
dzisiejszy ten obowiązek nie obowiązuje.  
 
Radny Szołtysek zwrócił się z zapytaniem do inŜ. ......... czy juŜ coś wiadomo nt. 
planów eksploatacji na poziomie 1250m. InŜ. odparł, Ŝe na tej głębokości nie ma 
zatwierdzonej geologicznie dokumentacji. Wszystkie plany eksploatacyjne zostaną 
przedstawione w planie ruchu na lata 2008-2010.  
 
Następnie radny Szołtysek poprosił o głos przedstawicieli KWK Bolesław Śmiały – 
.................. Głos zabrał Pan ........ informując, Ŝe niebawem kopalnia rozpocznie 
eksploatację, która obejmie ul. Dworcową, Orzeską w Ornontowicach i ul. Ludwika 
Spyry w Bujakowie. Dodał, Ŝe do końca lipca br. kopalnia przedstawi swoje plany 
eksploatacyjne w planie ruchu na najbliŜsze lata. 
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InŜ. ...... natomiast poinformował obecnych o prowadzonej inwentaryzacji w zakresie 
struktury powierzchniowej. Kopalnia będzie prowadzić eksploatację na głębokości 1 
pokładu. 
 
Następnie radny Spyra poprosił o wskazanie lokalizacji planowanej eksploatacji na 
mapie, co teŜ nastąpiło. 
 
W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady wyraził swą nadzieję na 
dobrą współpracę pomiędzy samorządem gminnym a kopalniami, a następnie 
podziękował serdecznie gościom za  przybycie oraz udzielone informacje. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Komisji Stałych, których posiedzenia odbyły się od ubiegłej sesji 
Rady Gminy, odczytali protokoły z przedmiotowych posiedzeń. 
 
Do przedstawionych protokołów radni nie wnieśli uwag. 
 
Po odczytaniu protokołu Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Szkód 
Górniczych, Piotr Szołtysek, przybliŜył radnym pokrótce sytuację dot. konfliktu 
między Państwem ........... a KWK „Budryk” S.A. w kwestii szkód górniczych. 
 
Ad. 7 
Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Zespołu 
Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Ad. 8 
W celu przedstawienia sytuacji finansowej Pani Celina Nowak – Skarbnik Gminy 
omówiła „Zestawienie dochodów na 24.04.2007r.”, które stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu.  
 
W tym miejscu radny Kotyczka zapytał o pozycję „dotacja na zadania własne – 
doŜywanie”, zauwaŜając, Ŝe wykonanie 66,66% świadczy o tym, Ŝe chyba za mało 
środków zostało zaplanowane na powyŜszy cel. Pani Skarbik wyjaśniła, iŜ jest to 
dotacja od Wojewody. PrzewaŜnie po 3 kwartałach środki zostają wyczerpane a 
wtedy jest moŜliwość zwrócenia się do Wojewody o zwiększenie dotacji. 
 
Ad. 9 
W kolejnym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
a) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2007. 
 
Przewodniczący Rady odczytał w/w projekt, który został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję BudŜetu i Mienia. Pani Skarbnik pokrótce objaśniła zapisy zawarte  
w projekcie uchwały. 
 
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
 
Radny Szołtysek zainteresowany był jaki jest udział gminy w przebudowie 
skrzyŜowania drogi wojewódzkiej. Wójt w odpowiedzi oznajmił, Ŝe dotacja jest  
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100% - towa (zgodnie z kosztorysem inwestorskim dotacja na mocy porozumienia 
będzie przekazana o ile procedury przetargowe nie staną na przeszkodzie).  
 
Radny Szołtysek zainteresowany był czy rozpoczęcie realizacji inwestycji musi 
nastąpić w roku 2007. Wójt odpowiedział twierdząco. 
 
Radny Kotyczka wspomniał, Ŝe z JPI zniknęła inwestycja dot. budowy wodociągu 
przy ul. Bujakowskiej. Wójt odparł, iŜ to zadanie znajduje się w Wieloletnim 
Programie Inwestycyjnym.  
 
Radny Kaczor zapytał o wodociąg przy ul. Leśnej (zwiększenie kwoty na zadanie  
PB-W wodociągu przy ul. Leśnej na odcinku od komory przy ul. Zamkowej do posesji 
nr 53 wraz z wodociągiem na osiedlu przy ul. Leśnej). Wójt wyjaśnił, Ŝe powyŜsze ma 
związek z przeprowadzonymi przetargami, które spowodowały korektę wstępnie 
zaplanowanej kwoty. 
 
W związku z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania. 
 

Uchwała Nr VIII/52/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zmian budŜetu 
gminy na rok 2007, na aktualny stan obecnych 15 radnych, została podjęta  
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu . 

 
b) w sprawie: przyj ęcia Regulaminu utrzymania czysto ści i porz ądku na terenie 
Gminy Ornontowice. 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały po czym otworzył dyskusję.  
 
Radny Zientek oznajmił, Ŝe ma zastrzeŜenia do § 2 pkt 8 dot. wyposaŜenia miejsc 
publicznych w kosze uliczne. Jego zdaniem widniejący zapis: „odległości między 
koszami rozstawionymi na drogach publicznych i w parkach wynosić będzie nie mniej 
niŜ 250m” jest błędny i słowa „nie mniej” winne zostać zastąpione słowami „nie 
więcej”. 
 
W tym miejscu Wójt zaproponował, aby rada nie podejmowała tej uchwały na 
aktualnej sesji. Poprosił o ponowne, dokładne przeanalizowanie jej treści podczas 
posiedzeń komisji w miesiącu maju, dodając, Ŝe radcy prawni będą równieŜ 
prowadzili rozmowy z prawnikami nadzoru prawnego Wojewody.  
 
Wobec powyŜszego wniosku Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o jego 
przegłosowanie. Radni jednogłośnie zadecydowali o przesunięciu projektu uchwały 
na kolejną sesję. 
 
W ramach dalszej dyskusji głos zabrał radny Nowak, który poprosił o wyjaśnienie i 
zasadność zapisu dot. konieczności dezynfekowania pojemników co najmniej raz na 
kwartał. Wójt zaproponował „Ŝyciowe” podejście do tematu. Radny Nowak z kolei 
zasugerował, aby ten zapis wykreślono. Do powyŜszego skłonił się takŜe 
Przewodniczący Rady.  
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Radny Szołtysek zaproponował natomiast dopisanie do pkt 6 (§1) – dot. mycia 
samochodów w miejscach utwardzonych posiadających odpływ do kanalizacji – 
słowa „sanitarnej”. W tym miejscu Kierownik ZGKiW oznajmił, Ŝe takie ścieki nie 
mogą być wprowadzane do kanalizacji sanitarnej ale do deszczowej. 
 
Dyskutowano ponadto nad § 7 pkt 4 podpunkt c – dot. odległości obornika od  linii 
rozgraniczającej drogi publiczne, zastanawiając się dlaczego zapis nie został 
sformułowany: „od granicy  nieruchomości”. Temat ten szczegółowo rozezna radca 
prawny. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący zamknął dyskusję nad tym 
projektem uchwały. 
 
c) w sprawie: ustalenia stawek opłat za zaj ęcie pasa drogowego na drogach 
gminnych w Ornontowicach. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, w związku z brakiem uwag, Przewodniczący 
zarządził głosowanie, w wyniku którego:  

 
Uchwała Nr VIII/53/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: ustalenia stawek 
opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach gminnych w Ornontowicach, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu . 

 
 

d) w sprawie: upowa Ŝnienia Przewodnicz ącego Rady Gminy do przesłania 
oświadcze ń lustracyjnych zło Ŝonych przez Skarbnika oraz Sekretarza Gminy 
Ornontowice do Biura Lustracyjnego Instytutu Pami ęci Narodowej. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, w związku z brakiem uwag, Przewodniczący 
zarządził głosowanie, w wyniku którego:  

 
Uchwała Nr VIII/54/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: upowaŜnienia 
Przewodniczącego Rady Gminy do przesłania oświadczeń lustracyjnych 
złoŜonych przez Skarbnika oraz Sekretarza Gminy Ornontowice do Biura 
Lustracyjnego Instytutu Pamięci Narodowej, została podjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 
Ad. 10 
W sprawach bieŜących Rada dyskutowała nad kolejnymi projektami uchwał: 
 
a) w sprawie: współpracy Gminy Ornontowice z Powiat em Mikołowskim w 
zakresie remontu drogi powiatowej ul. Zwyci ęstwa wraz z przebudow ą 
wybranych elementów pasa drogowego. 
 
Po krótkim przybliŜeniu tematu przez Wójta, w ramach omawiania w/w projektu 
uchwały, radny Zientek zaproponował aby w rejonie skrzyŜowania ul. Zwycięstwa z 
ul. Pośrednią zamontowano wysepkę ułatwiającą przejście pieszym. Radny zwrócił 
uwagę na niebezpieczeństwo w tym miejscu, powodowane przez wyprzedzających 
się często kierowców, co skutkuje licznymi kolizjami. W odpowiedzi Wójt odparł, Ŝe 
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takich miejsc jest więcej i nie moŜna problemu traktować wybiórczo. Nad tematem 
naleŜy się powaŜnie zastanowić. 
 
W związku z brakiem dyskutantów przystąpiono do głosowania. 

 
Uchwała Nr VIII/55/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: współpracy Gminy 
Ornontowice z Powiatem Mikołowskim w zakresie remontu drogi powiatowej ul. 
Zwycięstwa wraz z przebudową wybranych elementów pasa drogowego, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 
b) w sprawie: współpracy Gminy Ornontowice z Wojewó dztwem Śląskim w 
zakresie przebudowy skrzy Ŝowania drogi wojewódzkiej nr 925 z drog ą 
powiatow ą wraz z budow ą chodnika w ci ągu drogi wojewódzkiej nr 925. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, w związku z brakiem uwag, Przewodniczący 
zarządził głosowanie, w wyniku którego:  

 
Uchwała Nr VIII/56/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: współpracy Gminy 
Ornontowice z Województwem Śląskim w zakresie przebudowy skrzyŜowania 
drogi wojewódzkiej nr 925 z drogą powiatową wraz z budową chodnika w ciągu 
drogi wojewódzkiej nr 925, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 
do protokołu.  

 
 
Więcej kwestii w sprawach bieŜących nie poruszono. 
 
Ad. 11 
Na ręce Przewodniczącego Rady Gminy została złoŜona interpelacja przez radnego 
Kaczora dot. przebudowy ul. Leśnej celem wyodrębnienia chodnika. Interpelacja 
została przekazana Wójtowi Gminy. 
 
Radny Kaczor ponadto poruszył jeszcze inne tematy: 
- temat boiska dla młodzieŜy, 
- propozycja wybudowania placu zabaw w tym rejonie. 
 
Ad. 12 
W wolnych głosach i wnioskach radny Bijak zaprosił serdecznie wszystkich do 
wzięcia udziału w uroczystości obchodów z okazji 80-lecia Jubileuszu OSP – 
19.05.2007r. 
 
Następnie radca prawny wyjaśnił pokrótce procedurę składania oświadczeń 
lustracyjnych. 
 
 W ramach punktu – Wolne głosy i wnioski – Wójt poruszył m.in. następujące tematy: 

� wspomniał, Ŝe od 1 sierpnia br. obowiązywała będzie nowa stawka bazowa 
1m2 powierzchni uŜytkowej lokali mieszkalnych w wysokości 4,20 zł,  

� przybliŜył radnym temat funduszy strukturalnych, 
� nadmienił, Ŝe wystosowane zostało pismo do Pani ............ w sprawie 

uciąŜliwości rowu na jej działce, 
� poruszył temat wymiany starych dowodów osobistych na nowe. 
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W dalszej części Kierownik Wydziału Promocji i Pozyskiwania Funduszy, Pani 
Aleksandra Malczyk, przybliŜyła pokrótce radnym temat funduszy strukturalnych.  
 
Następnie radny Jaskółka poruszył temat duŜej ilości kabli wiszących na słupach 
energetycznych co – jego zdaniem - wygląda bardzo nieestetycznie. 
 
Radny Kotyczka powrócił do tematu braku oznaczenia numeracji domów oddalonych 
od głównej ulicy. Zdaniem radnego naleŜy to oznakować dla względów 
bezpieczeństwa. Radny Kotyczka zainteresowany był ponadto projektem zmiany 
parku gminnego, na co wyczerpujących informacji udzielił Wójt Gminy. 
 
Włączając się w temat dot. oznakowania numerów domów radny Spyra oznajmił, Ŝe 
na ul. Zwycięstwa jest wiele takich odnóg i warto byłoby to uporządkować. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, Ŝe aktualnie kilka tabliczek, o których  
była mowa na wcześniejszych sesjach, zostanie zamontowanych. W zaleŜności czy 
zda to egzamin i czy tablice nie zostaną zdewastowane, Rada będzie mogła 
rozwaŜyć ewentualne zabezpieczenie środków na powyŜszy cel w przyszłorocznym 
budŜecie. 
 
W tym miejscu Wójt przypomniał radnym sprzeciwy mieszkańców zgłaszane kiedyś,  
w momencie propozycji zmian nazw ulic na terenie gminy. 
 
 
Przewodniczący Rady z kolei poruszył następujące tematy: 

� 30 kwietnia mija termin składania oświadczeń majątkowych, 
� przypomniał o temacie majowej sesji – Bezpieczeństwo w Gminie 

Ornontowice, 
� przypomniał o Mszy Św. za Ojczyznę – 3 maja o godz. 16.00, 
� wspomniał o zapraszaniu gości na posiedzenia Komisji przez 

Przewodniczących Komisji. 
 
 
Ad. 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował Przewodniczącemu Komisji Ochrony Środowiska i Problematyki 
Górniczej za prowadzenie tematycznego punktu dzisiejszej sesji a następnie    
o godz. 20.05 zakończył sesję Rady Gminy Ornontowice. 
 
        
 

Przewodniczył: 
 

Stanisław Malczyk 
(-) Przewodniczący Rady Gminy 

 
 
 
Protokołowała:  
Iwona Skrzypczyk   
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